
  

牙科保健計劃予香港教育大學學生 

Dental Care Plan for Student of The Education University of Hong Kong (2025-2026) 

( Specialist Treatment is excluded 不包括專科治療) 

#１ All unused item will be forfeited after expiry date, and the membership will not be extended. 

所有於到期日(2026年8月31日) 而未使用之項目將會被註銷，同時會籍亦不設延期。 

 

#２ Members are asked to arrive to their appointments before their scheduled appointment time. 

If a patient arrives more than 15 minutes late for their appointment, the "No Show" Policy will apply and a visit for "Scaling & 

Polishing" will be automatically deducted in the system. 

預約之會員請提早到達診所。若遲到超過15分鐘，則該預約當作缺席處理，系統會自動扣除會員"洗牙石及牙漬"之限額一次。 

 

#３ Due to limited time slot for Scaling & Polishing, members need to call our booking hotline for an appointment at least 2 months 

before the dental plan ends, appointments are processed on a first come first served basis. 

因洗牙服務名額有限，會員需於計劃完結前最少2個月致電預約熱線安排預約洗牙服務，預約均以先到先得形式處理。 

 

 

 

Plan Code K21 
Scaling & Polishing 洗牙石及牙漬 

(Scaling & Polishing could be done by Dental Hygienist. Should any dispute arise, the decision of 

Health & Care Dental Services Limited shall be final.) 

(洗牙服務或由牙齒衛生員提供。如有任何爭議，恒健牙科服務有限公司保留最終決定權。) 

Once # 

一次 # 

Oral Check-Up & Oral Hygienic Instruction  口腔檢查及口腔衛生指導 Unlimited 

次數不限 

Intra-Oral X-Ray (when necessary) 口腔內 X-光細片 (如有需要) 

(OPG X-ray (Orthopantomogram) is excluded)(不包括全口腔 X光) 

Unlimited 

次數不限 

Fluoride Varnish Treatment (when necessary) 氟素治療 (如有需要) Unlimited 

次數不限 

Filling due to Caries 因蛀牙引起之補牙 

(i) Composite Filling for Anterior Teeth 前牙瓷粉 

(ii) Amalgam Filling for Posterior Teeth 後牙銀粉 

Unlimited 

次數不限 

Simple Extraction 簡單脫牙 

(Extraction of wisdom teeth, surgical extractions, or extraction for 

orthodontic reasons are not included) 

(不包括智慧齒、手術性或因矯齒脫牙) 

Unlimited 

次數不限 

Emergency Treatment during office hours - Temporary Pain Relief 

辦公時間內緊急治療 - 臨時止痛 

Unlimited 

次數不限 

Abscess (Drainage Without Surgery) 牙瘡 (非手術性放膿) Unlimited 

次數不限 

Medication (pain killer) for the above-mentioned treatment 

以上治療項目所需之止痛藥物 

Unlimited 

次數不限 


